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Sesja Ill/2018 z dnia 27 grudnia 2018 r.
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Kworum zostało osiągnięte

PORZĄDEK OBRAD

1 . Otwarcie obrad.

Posiedzenie sesji odbyło się w Gminnym Domu Kultury w Sośnie.
Obrady trwały w godzinach 10.00-12.15. W sesji uczestniczyło 13 radnych.
Ponadto udział wzięli:
- Wójt Gminy Sośno - Leszek Stroiński;
- Sekretarz Gminy Sośno - Piotr Dobrzański;
- Skarbnik Gminy Sośno - Elżbieta Romot;
- Kierownik Referatu Finansowego Urzędu Gminy Sośno - Honorata Warmbier;
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Spotecznej- Ewa Kwasigroch;
- Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnejw Sośnie - Marcin Grubicki.
Przewodnicząca Rady Gminy Sośno - Krystyna Wąsik, otworzyłai przewodniczyła obradom sesji;
powitała wójta - Leszka Stroińskiego, panią skarbnik - Elżbietę Romot, sekretarza - Piotra
Dobrzańskiego, kierownika referatu finansowego urzędu - Honoratę Warmbier, radnych, soRysów,
media oraz zaproszonych gości.



2. Stwierdzenie quorum.
Na podstawie listy obecności, przewodnicząca rady gminy poinformowała, że na ustawowy stan rady
tj. 15 radnych - obecnych jest 13 radnych i tym samym stwierdziła prawomocność obrad.
Dodatkowo oznajmiala radnym i wszystkim obecnym na posiedzeniu sesji, iż radna Iwona Serówka w
dniu 1 7 grudnia 2018 roku z przyczyn osobistych, dokonała pisemnego zrzeczenia się mandatu.
Przewodnicząca rady, powiadomiła także o fakcie, iż zrzeczenie się mandatu radnej Iwony Serówki,
wiąże się z przeprowadzeniem kolejnych, uzupelniających wyborów samorządowych.
Następnie w dalszej części posiedzenia sesji, radni wspólnie z wójtem, zatwierdzili proponowany
porządek obrad, który już wcześniej otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję Rady Gminy Sośno.

3. Wybór sekretarza obrad.
Jednogłośnie wybranym sekretarzem obrad sesji, został radny - Henryk Wardziński.

glosowanie

wynik

3. Wybór sekrełarza obrad.

G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 27grudnia20l8r. czas 10:13-10:14 typ glosowanie jawne imienne większość zwykla

Podsumowanie

status ilosc procent słałus ilosc pyocenł

ZA 13 100% uprawnionych 14

PRZECIW
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o
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7.14%

Wyniki imienne

Ip

1

2

3

4

5

6

7

8

nazwisko

Badziński

Dominiak

Dubieńska

Górska

Kuszewski

Małuszak

Pacek

Pieńkowska

imie

Ryszard

Miros{aw

Anna

Marzena

Mariusz

Mar(a

Wioleffa

Maria

glos

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

9

10

11

12

13

14

Serówka

Słeckiewicz

Szwajca

Wardziński

Wąsik

Żarczyński

Iwona

Wiłold

Dawid

Henryk

Krystyna

Jaros}aw

nieobecna

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty pozytywnie jednoglośnie.

glosowanie 4. Przy%e,cie protokolu z obrad poprzedniej sesji.



wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27grudnia20l8r. czas 10:15-10:15 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla

Podsumowanie
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WSTRZYMAŁO SIĘ
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5. Informacje z pracy komisji stałych w okresie między sesjami oraz o działaniach
wÓjta gminy.

Przewodnicząca rady gminy, poprosiła przewodniczących komisji oraz Wójta Gminy Sośno o
przedstawienie informacji z pracy między sesjami.
Z uwagi na wspólne posiedzenia komisji w dniach 17 il8 grudnia 2018 roku, informację z prac komisji
sta$ch przedstawili kolejno:
- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej- radny Witold
Steckiewicz;

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu - radna Maria Pieńkowska.
Następnie wójt gminy - Leszek Stroiński, przedstawił informację o podejmowanych działaniach w
okresie międzysesyjnym oraz o sposobie załatwienia interpelacji, zgłoszonej na poprzedniej sesji (12
grudnia 2018 roku) przez radnego Dawida Szwajca.

6. Zgłaszanie interpelacji i zapytań przez radnych.
Z uwagi na fakt, iż radni na sesji nie zgłosili na piśmie żadnych interpelacji oraz zapytań,
przewodnicząca rady gminy przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.

7. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone podczas obrad.
Ze względu na brak złożonych przez radnych interpelacji, punkt 7 porządku obrad sesji, dotyczący
udzielenia odpowiedzi na interpelacje i zapytania, także został przez przewodniczącą rady gminy
pominięty.



8. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2019 rok.
Skarbnik gminy - Elżbieta Romot, uwzględniając opinie wraz z uzasadnieniami Regionalnej Izby
Obrachunkowej, szczegółowo przedstawiła projekt uchwały w sprawie budżetu na 2019 rok.
Następnie po przedstawieniu uchwały przez panią skarbnik, radny Mariusz Kuszewski, poruszył
temat Ochotniczych Straży Pożarnych; skarbnik gminy zapewniła radnego, iż kwota w wysokości
4.000,00 zł. dla OSP Toninek, została zabezpieczona na 2019 rok.
Dodatkowo skarbnik gminy, odpowiadając na zadane pytanie radnej Anny Dubieńskiej, poinfotmowała,
iż wnioski złożone przez dyrektora Samorządowego Przedszkola w Sośnie, nie zostały uwzględnione
w budżecie gminy na 2019 rok.

glosowanie

wynik

8. Podęcie uchwaly w sprawie budżetu na 2(E 9 rok.

G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27grudnia20l8r. czas 10:30-11:03 typ g}osowanie jawne imienne większość zwykla

Podsumowanie

status ilosc procem stałus ilosc procenł

ZA 13 100% uprawnionych 14

PRZECIW o 0% oddanych glosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych g+osów 1 7.14%
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9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej budżetu Gminy
Sośno na lata 2019 - 2029.

Skarbnik gminy - Elżbieta Romot, uwzględniając opinie wraz z uzasadnieniami Regionalnej Izby
Obrachunkowej, szczegó}owo przedstawiła projekt uchwa$ w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej budżetu gminy Sośno na lata 2019 - 2029.
Następnie po przedstawieniu projektu uchwa$ przez panią skarbnik gminy, wójt wyraził wdzięczność
wobec radnych, dziękując im, iż jednoglośnie podjęli uchwaję w sprawie budżetu na 20'l9 rok oraz
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 - 2023.
W trakcie swojej wypowiedzi, wójt zapowiedział, że budżet przyszłoroczny nie należy do łatwych
budżetów. Podkreślił, iż w przysz'rym roku naszą gminę czeka zrealizowanie ogromnego



przedsięwzięcia, jakim jest przebudowa oczyszczalni ścieków w Wąwelnie, która pochłonie ogromne
środki finansowe.

glosowanie 9. Podjęcie uchwa}y w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowe4 budżeiu Gminy Sośno na
Iata 2019 - 2029.

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyję}o

dała 27grudnia20l8r. czas 11:03-11:14 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla
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10. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktykii rozwiązywania
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.

W trakcie przedstawiania projektu uchwały przez sekretarza gminy, wiceprzewodniczący rady gminy,
wystąpił z wnioskiem formalnym odnośnie odstąpienia od odczytywania uzasadnień poszczególnych
uchwał, które szczegóiowo przedstawione zostały już wcześniej podczas posiedzeń komisji.
Natomiast radny, Witold Steckiewicz, nawiązując do wniosku wiceprzewodniczącego, podkreślii iż
bezzasadne jest nieodczytywanie uzasadnień uchwał, gdyż w posiedzeniu sesji oprócz radnych,
uczestniczą także sołtysi oraz zaproszeni goście, którzy wcześniej nie zostali zapoznani z treścią
uzasadnień uchwaŁ

glosowanie 10. Podjęcie uchwaly w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych oraz przeciwdzia}ania narkomanii.

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27grudnia20l8r. czas 11:35-11:43 typ glosowaniejawneimienne większość zwykja

Podsumowanie



status
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Wniosek formalny o odstąpienie odczytania uzasadnień uchwał
Przewodnicząca rady gminy, zdecydowała wycofać wniosek formalny, dotyczący odstąpienia od
odczytywania uzasadnień uchwał będących przedmiotem obrad posiedzenia sesji, na co
wiceprzewodniczący wyraził zgodę, przyznając rację przewodniczącej rady gminy.

11 . Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w
szkole i w domu" na lata 2019 - 2023.

glosowanie 1j . Podęcie uchwaly w sprawie określenia zasad zwrotu wydałków w zakresie dożywiania w
formie posi+ku albo świadczenia rzeczowego w posłaci produktów żywnościowych dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem ..Posijek w szkole i w domu" na lała 2019 - 2023.

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27grudnia20l8r. czas 11:48-11:54 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla

Podsumowanie
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12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku
lub żywności dla osób wskazanych w wieloletnim rządowym programie ,,Posiłek w
szkole i w domu" na lata 2019 - 2023.

glosowanie 12. Podęcie uchwaly w sprawie podwyższenia kryłerium dochodowego uprawniającego do
przyznania pomocy w iormie zasi}ku celowego na zakup posilku lub żywności dla osób
wskazanych w wieloleinim rządowym programie ,,Posi{ek w szkole i w domu" na lała 2019 -
2023.

wynik G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27gmdnia20l8r. czas 11:55-12:00 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla

Podsumowanie

status

ZA

PRZECIW

WSTRZYMAŁO SIĘ

ilosc

13

o

o

procent

100%

0%

0%

sjałus

uprawnionych

oddanych g}osów

nieoddanych glosów

ilosc

14

13

i

procenl

92.86 %

7.14%
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8 Pieńkowska Maria ZA

9
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Wgrdziński

Wąsik

Żarczyński
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Dawid

Henryk

Krystyna

Jaroslaw

nieobecna

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy.
Zanim projekt uchwały został przedstawiony przez sekretarza, głos zabrał wójt gminy, który
przypomniał wszystkim, iż pani Elżbieta Romot po przejściu na emeryturę, od dnia 1 sierpnia 2018 r.
została powolana na stanowisko skarbnika gminy Sośno, w celu dokończenia prac związanych z
opracowaniem budżetu gminy Sośno na rok 2019, do czasu rozstrzygnięcia wyborów wójta oraz
przekazania zadań nowemu skarbnikowi. Zaznaczył, że dotychczasowa pani skarbnik gminy
zakończy wykonywanie swoich obowiązków z dniem 31 marca 2019 roku, gdyż zapewni to p)ynność
funkcjonowania budżetu gminy, przy jednoczesnym wprowadzaniu do obowiązków nowego skarbnika.

g}osowanie 13. Podjęcie uchwaly w sprawie odwolania skarbnika gminy.

wynik G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27grudnia20l8r. czas 12:00-12:05 typ glosowaniegawneimienne większość zwykla

Podsumowanie

słatus

ZA

PRZECIW

WSTRZYMAŁO SIĘ

ilosc

13

o

o

procem

100%

0%

0%

stałus

uprawnionych

oddanych g}osów

nieoddanych g}osów

ilosc

14

13

1

prOCent

92.86 %

7.u%

Wyniki imienne
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Steckiewicz
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Wardziński
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Żarczyński
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Ryszard

Miroslaw

Anna

Marzena

Mariusz

Marta

Wioletta
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Witold

Dawid

Henryk

Krystyna

Jaros}aw

glos

ZA
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ZA

ZA

ZA

ZA
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nieobecna

ZA

ZA
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ZA

ZA



14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy.
Wójt gminy wyjaśnil iż na nowego skarbnika gminy proponuje panią Honoratę Warmbier, poniewaź
jest bardzo doświadczonym pracownikiem samorządowym. Pracuje w finansach jednostek
organizacyjnych gminy Sośno od 1982 r. m.in. jako główna księgowa. Od 1996 r. jest pracownikiem
referatu finansowego Urzędu Gminy Sośno, a od 201 1 r. jest kierownikiem tego referatu. Wielokrotnie
podkreślał, że pani Honorata Warmbier jest bardzo sumiennym, skrupulatnym i odpowiedzialnym
pracownikiem, podkreślając, że bardzo dobrze zna specyfikę gminy Sośno. Jej dotychczasowe
doświadczenie w pracy, związanej z wykonywaniem budżetu gminy Sośno, gwarantuje właściwe
wykonywanie obowiązków skarbnika gminy. Wójt dodai iż pani Honorata posiada wykształcenie
wyższe, które jest zgodne z wymogami, jakie musi spetniać skarbnik jednostki samorządu
terytorialnego.
Podkreślił, iż budżet jest dla gminy sprawą najważniejsząi nie wyobraża sobie funkcjonowania gminy
przy współpracy ze skarbnikiem, do którego nie miałby zaufania.
Dlatego wójt wobec radnych wyraził wdzięczność, za jednogłośne przyjęcie wniosku w formie
uchwaly powiującej panią Honoratę Warmbier na stanowisko Skarbnika Gminy Sośno.
Z kolei pani Honorata Warmbier podziękowała wójtowi oraz radzie gminy za obdarzenie jej osoby
zaufaniem, zapewniając, iż dołoży wszelkich starań, aby nikogo nie zawieść w pełnieniu swoich
obowiązków, które wykonywać będzie z należytą sumiennościąi starannością.

glosowanie 14. Podjęcie uchwaly w sprawie powolania skarbnika gminy.

wynik Giosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 27gmdnia20l8r. czas 12:06-12:08 typ glosowanie jawne imienne większość zwykla

Podsumowanie
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o
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14
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1
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3 Dubieńska Anna ZA

4

5
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Kuszewski
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7

8

9
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Steckiewicz
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Maria
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12
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ZA
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14 Żarczyński .Jarosaw ZA



15. Wolne wnioski i zapytania.
W pierwszej kolejności radny Witold Steckiewicz, dopytywał się na jakim etapie jest realizacja
inwestycji umiejscowienia na terenie naszej gminy wież wiatrowych.
Natomiast sonys Toninka - Marzena SoRys, wspomniała o koniecznym remoncie drogi powiatowej
prowadzącej przez Toninek w stronę Wąwelna, prosząc, aby wspomniany remont drogi został
dokonany w 2019 roku.
Dodatkowo zwróciła także uwagę na sposób usuwania przez Zarząd Drogowy w Sępólnie Krajeńskim
drzew znajdujących S:Q przy drogach powiatowych.

16. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad.
Wójt odpowiadając na zadane pytanie przez radnego Witolda Steckiewicza, poinformował, iż na dzień
dzisiejszy inwestorzy budowy elektrowni wiatrowych na terenie gminy Sośno, otrzymali sześć
pozwoleń na budowę wież, które są ostateczne i prawomocne, natomiast pozostałe osiem pozwoleń,
są w trakcie procedowania. Niestety wójt nie jest w stanie określić terminu zrealizowania inwestycji na
terenie naszej gminy.
Wójt wyraził także obawę, czy w ogóle inwestor przystąpi do zrealizowania założonego przez siebie
zadania.

Dodai iż dla gminy Sośno wieże wiatrowe mogłyby być jedynym, dodatkowym źródłem
pozyskującym środki finansowe, które umożliwiłyby rozwój naszej gminie.
Następnie odnosząc się do poruszonego tematu remontu drogi powiatowej prowadzącej przez
sołectwo Toninek, wójt poinformował panią soRys, iż jeszcze nie zapadła decyzja odnośnie rezygnacji
wyremontowania wspomnianej drogi.
Wójt oznajmił również, iż nie jest w stanie na dzień dzisiejszy zapewnić mieszkańców Toninka, że w
przyszłym roku powiat sępoleński będzie w stanie wyremontować pozostałe drogi na terenie naszej
gminy.
Z kolei w nawiązaniu do uwagi skierowanej ze strony pani Marzeny Soltys, odnośnie usunięcia
konarów drzew, pozostawionych w rowach przy drodze powiatowej, wójt zapewnil iż zwróci się z
wnioskiem do dyrektora Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim o ich usunięcie.

17. Ustalenie planu pracy rady gminy na 2019 rok.
Przewodnicząca Rady Gminy Sośno, przedstawiła proponowany plan pracy rady gminy na 2019 rok.

glosowanie 17. Usialenie planu pracy rady gminy na 2019 rok.

wynik Gtosowanie zakończone wynikiem: przyjęło

dała 27grudnia20l8r. czas 12:32-12:36 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla
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8 Pieńkowska Maria ZA

9 Serówka Iwona nieobecna

io Steckiewicz Wiłold ZA
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ZA
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18. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady gminy zamknę}a obrady sesji,
informując, iż kolejna sesja odbędzie się 31 stycznia 2019 roku, która dotyczyć będzie stanu mienia
gminy, dzierżawy gruntów i mieszkań.
Poinformowała, iż szkolenie dla radnych, które miało odbyć się po sesji 27 grudnia 2018 roku zostało
przeiożone na dzień 31 stycznia 2019 roku.
Integralną część niniejszego protokolu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które opublikowane
jest na serwisie internetowym pod adresem:
https://www.youtube.com/watch?v=qEVnlqXtGLM oraz zabezpieczone zostalo na zewnętrznym
nośniku danych.:5of+Przewodniczgca R

Krystyna W*ik

SekrelgpJadek!ea/)!'I
eł%;HJ'y'fr Wardziński

Protokolant

Agnieszka Danilu,i

Adrian Szubiński
Pole tekstowe
https://gm-sosno.rbip.mojregion.info/archiwum-nagran-z-sesji/ oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym nośniku danych.

https://gm-sosno.rbip.mojregion.info/archiwum-nagran-z-sesji/



